
 

 
Kommunstyrelsen 15 juni 2022 

Protokollsanteckning 

 

Ärende 11: Revidering av Översiktsplan 2030, beslut om granskning 

Centerpartiet välkomnar revideringen, bland annat gällande inriktningen för förtätning i 

kollektivtrafiknära lägen, klimatrelaterade mål och kommunens status som naturkommun. Vi 

vill påminna om några viktiga frågor som inte finns med på det sätt som vi hade önskat. 

• Utvecklingsplan för Stuvsta. Denna kommundel saknar en tydlig inriktning från 

kommunen för framtida utveckling, trots närheten till Stockholm och 

pendeltågstation. En sådan utvecklingsplan behöver tas fram. 

• Utredning om vindkraftpark nära Sofielund. Vi anser att kommunen riskerar att 

missa en chans att bereda vägen för en vindkraftpark, som kapacitetsmässigt skulle 

kunna förse alla kommunens hushåll med hushållsel. Kommunens vilja till att utreda 

detta goda vindläge behövs. 

• Plan för rekreationscykling. Enligt tidigare beslut i Kommunfullmäktige ska 

kommunens cykelplan kompletteras med en plan för rekreationscykling i naturen. 

Detta ärende hade gärna fått innehålla detta, särskilt med tanke på aktuella förslag 

på olika stråk och kopplingar i naturen som ofta diskuteras. 

• Kollektivtrafik längs Brandvägen. Centerpartiet driver frågan om att göra plats för 

kollektivtrafik i form av elbussar genom och till reservatet. Tidsmässigt skulle detta 

föra Kungens kurva och Huddinge centrum närmare varandra, samtidigt som 

tillgängligheten till reservatet skulle öka. 

• Gång- och cykelbro över Drevviken. I skrivande stund pågår en första utredning för 

att möjliggöra en GC-koppling till Tyresö över sjön Drevviken. Vi påminner om de 

restids- och rekreationsvinster detta skulle föra med sig. 
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